
Vragen over onderwerpen die niet op de agenda staan. 

Commissie Economie 25 november 2016 

Over Uitvoeringsprogramma Cultuur 

Vragen van SP, de heer Viergever 

Tijdens de behandeling van de Kadernota Cultuur (11 maart) gaf Gedeputeerde De Reu aan dat de 

provincie Concert at Sea niet subsidieert. Zijn woorden: “Die subsidie gaat alleen vanuit het budget 

Promotie van Zeeland en ten behoeve van het Amateurpodium van Zeeuwse bands die daar ieder jaar 

op het zij-podium mogen optreden”.  

Hierbij mijn vragen over de subsidie aan Concert at Sea; 

 Komt de €52.000 die in het uitvoeringsprogramma genoemd staat volledig uit het budget van 

cultuur of wordt er voor dit bedrag ook geld uit een andere programma’s/budgetten 

gehaald? 

 Gaat er daarnaast (dus bovenop de €52.000) nog geld naar CaS, en zo ja uit welke budget 

komt dat dan? 

 Als de €52.000 het enige bedrag is wat naar CaS gaat, hoe is dit bedrag dan opgebouwd 

(verhouding promotie/talentontwikkeling)? 

 Heeft de Provincie enige kijk op de opbrengsten/resultaten van de verschillende festivals? Zo 

ja, wat zijn deze van de vier te subsidiëren festivals en wegen deze cijfers ook mee bij de 

toekenning van de subsidies? 

 Waarom staat er in het uitvoeringsprogramma bij “Actie 2017” op pagina 10  als verwachte 

opbrengst “Realisatie van het festival” genoemd terwijl gedeputeerde De Reu heeft 

aangegeven dat dit i.i.g. bij CaS niet het geval zou zijn? 

 In het Uitvoeringsprogramma staat ook de post “Poptrajecten” opgenomen. Het traject van 

de Amateurbands naar CAS toe, Pop aan Zee, wordt naar mijn idee vanuit deze post 

bekostigd. Waarom wordt het deel wat dan op CaS afspeelt ook niet vanuit dat budget 

betaald? 

 Waarop is de beslissing gebaseerd dat de subsidie aan het Bevrijdingsfestival van €29.000 is 

teruggebracht naar €12.500? Wordt dit deel mogelijkerwijs nog gecompenseerd vanuit 

andere budgetten (bijv. vanwege de rol van het festival in Four Freedoms door het hele jaar 

heen)? 

Daarnaast heb ik nog wat vragen over de wijze waarop PS kan reageren op het 

uitvoeringsprogramma. 

 Wanneer het Uitvoeringsprogramma 6 december door GS zal worden vastgesteld is het dan 

te verwachten dat het 22 december in de vergadering van PS meegenomen zal worden? 

 Dit zal dan ter kennisgeving aan PS toegestuurd worden, maar is het dan mogelijk om deze 

dan wel direct te bespreken in PS of moet deze dan teruggevraagd worden naar de cie.? 

 Mochten er al fracties zijn die eventueel aanpassingen willen aan het uitvoeringsprogramma, 

is dit dan nog wel mogelijk en zal dit dan via een motie vreemd aan de orde van de dag 

moeten? 

 
 
 
 
 
 



Vraag van de heer Ruud Haaze, PVV 
 
In aanvulling op mijn verzoek van afgelopen vrijdag, in concreto wil ik het voornemen van GS om de 
cultuursubsidie van het Bevrijdingsfestival met 17000 euro te verminderen, en commerciële 
evenementen als Concert al Sea en Vestrock met respectievelijk 52000 en 35000 te subsidiëren 
inzien. Het gaat over het Uitvoeringsprogramma 2017. 
 
Vraag: hebben GS hierover al besloten, en zo ja, wanneer?  
 
 
 

 

 


